南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表

              2017年5月25日—6月2日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	          姜翔
	南京天光所
	高级工程师

	叶宇
	南京天光所
	工程师

	刘承
	南京天光所
	中级工

	
	
	

	
	
	

	出访国家或地区
	美国
	顺访国家或地区
	

	出访任务
	赴美国New Mexico Skies公司执行南京大学18cm望远镜安装与调试任务

	经费来源 
	■研究所
	项目名称：南大系外行星搜寻望远镜

	
	
	课题编号：C147

	
	■其他资助单位:        南京大学支付国际旅费和境外住宿费 

	
	□国外资助单位:

	
	（如研究所与外单位共同支付请具体说明）

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他    （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	0
	0
	18216
	14904
	3000
	3000

	
	合计：39120

	拟离境日期
	   2017 年8 月15日
	拟入境日期
	  2017 年8月30日

	计划行程路线
	南京-上海-阿尔伯克基-New Mexico Skies公司-阿尔伯克基-上海-南京

	日程安排：
8月15日-8月16日：南京—上海—阿尔伯克基-New Mexico Skies 公司；
8月17日：开箱，检查、整理望远镜零部件；
8月18日-8月19日：划南北线，在基墩上打孔，固定望远镜底座，吊装望远镜机械部件；
8月20日-8月21日：安装望远镜控制柜、接线，电控调试；
8月22-23日：精确调整望远镜极轴；
8月24日：调试导星和远程控制功能；
8月25-27日：试观测；
8月28日：New Mexico Skies 公司-阿尔伯克基；
8月29日-8月30日：阿尔伯克基-上海—南京。


	邀请单位介绍：
New Mexico Skies(新墨西哥天空)公司距离附近的Cloudcroft镇有16英里的距离，距新墨西哥州的Alamogordo县的位置有32英里。最近的大城市是德克萨斯州的埃尔帕索（100多英里），距离两个山脉。New Mexico Skies具有独特的天空条件，被称作新墨西哥州的“黑暗”天空，其“透明度”惊人，拥有较好的视宁度。



附件：邀请信
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Mike & Lynn Rice, Astronomers

5 May 2017

Nanjing Institute of Astronomical Optics & Technology
National Astronomical Observatories, CAS
188 Bancang Street, Nanjing, Jiangsu Chins
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New Mexico Skies, Inc is a Delaware registered U.S. corporation doing business in Mayhill, New
Mexico as a remote hosting site for clients around the world. Clients operate their own telescopic
equipment (located at our ste) and control the equipment over the public internet. See for
example: www.nmskies com

We have made commitments to Nan Jing University (China) School of Astronomy and Space
Science to host a small telescope in our facility for University research and teaching.

Some of the following University personnel need to visit our facility for the purpose of installing
and testing the telescope. This visit should take place in an August time frame and could require
two weeks or more of installation time depending on weather.

One or several of this list may be required on occasion to visit the telescope for maintenance and
or repairs on the equipment, most likely on an annual basis.

JIANG, XIANG (£%) jiang x@nizot.ac.cn
YE. YU (3%) yye@niaot.ac.cn
LIU, CHENG (31%) 349246865@qq.com

‘We would appreciate consideration in the granting of visas to the listed individuals for the
outlined purpose and can answer any questions about our site or service. We currently have clients
in China, Russia, Australia, UK, Qatar, Hong Kong. Singapore, Canada and of course many
institutional and private clients in the United States.
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Michael Rice, Chief Executive Officer
New Mexico Skies, Inc.
nmskies@nmskies.com





